
 
 
 

Zápis z jednání pracovní skupiny pro financování 

 ze dne 30. 5. 2024 od 11:00 do 14:00 

MAP IV ORP Strakonice, reg. č. CZ.02.02.XX/00/23_017/0008424 
 

Místo konání:  Kancelář MAS Strakonicko, Palackého nám. 1090, 386 01 Strakonice 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 

Program: 

1. Úvod   
2. Dokumentace MAP – (vymezení cílů)  
3. SR, Investiční a další priority  
4. Finanční rámec SR 
5. Dotační možnosti 
6. Hodnocení probíhajícího Akčního plánu  
7. Dokumentace MAP, aktivity projektu realizované v roce 2024 
8.   Diskuse a různé   
 

Zápis: 

1. Úvod 
 
I. Schwelch přivítala členy pracovní skupiny pro financování a seznámila je s programem. 
Členové obdrželi s předstihem podklady k jednání.  

2. Dokumentace MAP – (vymezení cílů)  
Řídící výbor schválil priority SR MAP, dále je nezbytné aktualizovat stanovené cíle.  
Ke každé prioritě budou stanoveny cíle k jejich naplnění. PS zrevidovala SR MAP, který byl 
zpracován do roku 2025 v projektu MAP III, cíle a v návaznosti na schválené aktualizované 
dokumenty z analytické části, se shodla, že je není třeba více upravovat, protože odpovídají 
stanoveným prioritám a cílí na podstatu problému. Vše bude projednáno v dalších pracovních 
skupinách.   
 
 
 



 
 
 

 
3. SR, Investiční a další priority  

 
Členové PS projednali předložený Seznam investičních priorit – Investiční a další priority, 
jednalo se např. o záměry LMŠ Remízek, MŠ a ZŠ Katovice, MŠ a ZŠ Volenice, ZŠ Volyně 
nebo ZŠ Dukelská. Investiční záměry plní alespoň jeden cíl pro priority MAP. Při prioritizaci 
investičních záměrů byla hodnocena efektivita, využitelnost a udržitelnost daného investičního 
záměru v kontextu území MAP, záměry mají souhlas zřizovatele se zařazením investičního 
záměru do SR MAP. Záměry neobsahují duplicitu. PS schvaluje cíle SR a Seznam investičních 
priorit. 
 
 

4. Finanční rámec SR  
Cílem finančního rámce je zpracovat rámcový odhad objemu finančních prostředků nutných 
pro realizaci aktivit obsažených ve Strategickém rámci MAP (SR MAP) a omezit finanční 
riziko nenaplnění aktivit a zajistit efektivní hospodaření v průběhu jednotlivých let, pro která 
je MAP zpracován. Finanční rámec posuzuje návrhovou část MAP z hlediska finančních 
možností obcí (zřizovatelů) a stanovuje další zdroje financování záměrů obsažených v návrhové 
části MAP. PS projednala jednotlivé možnosti financování předložených investičních záměrů, 
jednalo se především o zdroje financování z IROP/OP ŽP/státní rozpočet/ dotace Jihočeského 
kraje/zřizovatel.  
 

5. Dotační možnosti 
Ing. I. Schwelch informovala o dotační možnosti energetické úspory na objektech z 
modernizačního fondu a plánu obnovy, kde je vyčleněno 500 mld. Kč pro úspory na objektech 
až do roku 2030. Oprávněnými žadateli jsou OBCE, SPOLKY. Lze získat až 100% podpora 
pro obecní objekty (obce, města, sokoly a spolky do 2.000 obyvatel) v případě úspory 40% 
primární energie oproti původnímu stavu. Výjimku mají školská zařízení (i nad 2.000 obyvatel). 
 

6. Hodnocení probíhajícího Akčního plánu  
L. Uhlíková seznámila přítomné s proběhlými aktivitami implementace. Pracovní skupina 
projednala a hodnotila probíhající aktivity Akčního plánu. Kladně ohodnotila aktivity pořádané 
s místní knihovnou a muzeem. Aktivity jsou realizovány moderními didaktickými formami, 
zahrnují např. dramatickou výuku. Aktivity navazují na výstupy databáze OP VVV. 
 

7. Dokumentace MAP, aktivity projektu realizované v roce 2024 
Mgr. Sedmíková informovala o aktualizaci analytické části dokumentu MAP, zaměřila se na 
data z šetření DataPAQ. PS projednala předložený Plán spolupráce s IPs, dokument popisuje, 
jak budou probíhat spolupráce s IPs v území. Na středu 5.6.2024 je domluvené setkání se 
zástupcem projektu IPs Střední článek, kde budou projednány podrobnosti spolupráce.   
Následně L. Uhlíková představila aktivity, které budou probíhat do konce roku 2024, jednalo 
se např. o školení pro vedoucí pracovníky škol nebo na připravovaný knižní workshop. 

 
7. Diskuse a různé   

Proběhla diskuse k jednotlivým bodům jednání. 
Další setkání pracovní skupiny se uskuteční 29. srpna 2024. 
Projektová manažerka poděkovala všem za účast a jednání ukončila. 



 
 
 

 
 
Výstupy jednání: 
 

- Průběžné vyhodnocení naplňování ročního akčního plánu 2024 
- Stanovení cílů SR, prioritizace investičních záměrů,  
- Projednání problémových oblastí 
- Sestavení Finančního rámce 
- Aktualizace dokumentace, Plán spolupráce s IPs  
- Aktivity implementace do konce roku 2024 – seznámení se 
- Dotační možnosti pro školy 

Zapsala: Ing. Iveta Schwelch 


